

2017年春季学期大学英语课外活动办法及要求

课外活动为《综合英语听说》课程的一部分。本学期的课外活动有三种类型，晨读、俱乐部和英语角，学生们可根据自己的情况任选一种完成。

1. 晨读

晨读开课时间为 2-11 周早上 7:00-7:45，具体上课地点请同学们查看下面的安排表。晨读要求签到并完成 10 次学习（总计学习时长 10 学时）才能获得课外活动部分的成绩（5 分）。

2. 俱乐部

俱乐部（1-6 班）由中国教师讲授。活动时间为 2-16 周的每周三晚上 9-10 节，要求签到并参加 5 次（每次 2 学时，连续 5 次，总计学习时长 10 学时）才能获得课外活动部分的成绩（5 分）。俱乐部是循环活动，每五周一个循环，2-6 周、7-11 周、12-16 周三次大循环上课内容相同，要求大家选定其中一块时间连续上满 5 次课。

3. 英语角

英语角（7-18 班）由外籍教师讲授，上课时间为 3-7 周周三和周四晚上 9 和 10 节，要求签到并上课 5 次（每次课程 1 学时，连续上课 5 次，总计学习时长 5 学时）才能获得课外活动部分的成绩（5 分）。

注意事项：

同学们可以根据自己的情况选择晨读、俱乐部或英语角，如果同时上两种及以上课程，依其中一种课程的出勤情况给分。

另外，俱乐部每班限选 30 人，英语角每个时段限选 50 人，实行先到先得，依签到顺序为准。对此可能给同学们带来的不便请同学们谅解！

特别注意：俱乐部和英语角均需连续上满 5 次课，只有连续 5 次签到并上课才能获得成绩，不连续将无法获得成绩。

活动时间与教师安排情况表

晨读

	周一	2-16 周 周二	2-16 周 周三	2-16 周 周四	周五
7:00-7:45 晨读		晨读 7-101, 7-106, 7-107, 8-101, 8-105, 8-106	晨读 7-101, 7-106, 7-107, 8-101, 8-105, 8-106	晨读 7-101, 7-106, 7-107, 8-101, 8-105, 8-106	

俱乐部（1-6 班）

上课时间	2-6 周	7-11 周	12-16 周
	周三 9-10 节 18:00-19:40	周三 9-10 节 18:00-19:40	周三 9-10 节 18:00-19:40
课程信息	俱乐部 01 班 叶敏 教二 203	俱乐部 03 班 叶敏 教二 203	俱乐部 05 班 叶敏 教二 203
	俱乐部 02 班 江素侠 教二 204	俱乐部 04 班 江素侠 教二 204	俱乐部 06 班 江素侠 教二 204

备注：选择俱乐部 1-6 班的同学需要累计学习 10 学时（每次课 2 学时，连续学习 5 周）才能获得 5 分。

英语角（7-18 班）

课程介绍

“Speak Up” BNU’s English Corner 45-minute course over five weeks

Overview: Speak Up is an optional 5 week – 45 minute extracurricular conversational class taught to undergraduate non English majors between week 3 and week 7. Speak Up are English corner activities which emphasize less on teaching and more on creating an English speaking environment. Following the ESL teaching approach “Engage, Study, Activate, Feedback” (ESAF) students will be more engaged in the English speaking process. Classes should be attended consecutively throughout the 5-week period, but seats are limited to a maximum of 60 participants (first come-first available seating and additional seating will not be available.) It’s suggested that students arrive at least 10 minutes prior to class time to ensure participation in class. All participating students will be given a stamp card, each week cards will be stamped and five total stamps means completion of the course.

- **Engage (introduction):** get students interested in the lesson.
- **Study (input):** focus students on the language and information (limiting teacher talk time.)
- **Activate (output):** encourage students to put into practice what they are learning by encouraging “student talk” such as group work, role plays, games, discussions or creative writing.
- **Feedback (immediate or delayed):** provide constructive feedback.

Objectives: Students should be able to:

1. Overcome the invisible barrier of shyness and to feel more comfortable speaking English.
2. Build vocabulary.
3. Improve overall language development skills.
4. Be more engaged in the English learning process.

Schedule – 45 minute course over five weeks

Wednesdays	Location	Topic 1 / 50 minutes	Topic 2 / 50 minutes	Topic 3 / 50 minutes	Topic 4 / 50 minutes	Topic 5 / 50 minutes
Patrick	2-105	Syria/Iraq	Myanmar	DR Congo	Turkey	Turkey
Jordan	2-106	Happiness	World view	Love	Cooperation	Understanding
Cheyenne	2-109	Compassion	Sports	Stress	Health	Food

Thursdays	Location	Topic 1 / 50 minutes	Topic 2 / 50 minutes	Topic 3 / 50 minutes	Topic 4 / 50 minutes	Topic 5 / 50 minutes
Megan	2-105	Fashion	Culture	Games	Food	Holidays
Melati	2-106	Environment	Appearance	Ethics	Creativity	Wellness
Alfred	2-109	Introductions	Small talk	Stories	Job interview	Games

Note: Teacher Jordan and Megan changed the time slot. Douglas's name is replaced by Melati.

英语角课程表

上课时间	3-7 周	3-7 周	3-7 周	3-7 周
	周三第 9 节 18:00-18:45	周三第 10 节 18:55-19:40	周四第 9 节 18:00-18:45	周四第 10 节 18:55-19:40
课程信息	英语角 07 班 Patrick 教二 105	英语角 08 班 Patrick 教二 105	英语角 13 班 Megan 教二 105	英语角 14 班 Megan 教二 105
	英语角 09 班 Jordan 教二 106	英语角 10 班 Jordan 教二 106	英语角 15 班 Douglas 教二 106	英语角 16 班 Douglas 教二 106
	英语角 11 班 Cheyenne 教二 109	英语角 12 班 Cheyenne 教二 109	英语角 17 班 Alfred 教二 109	英语角 18 班 Alfred 教二 109

备注：选择英语角 7-18 班的同学需要累计学习 5 学时（每次课 1 学时，连续学习 5 周）才能获得 5 分。

公外部

2017 年 3 月 3 日